
El Conseller de Turisme de Formentera reclama més interès al Ministeri de Foment en les connexions marítimes amb la península
dimarts, 9 de març de 2010 14:41

La conselleria de Mobilitat va interposar l’any passat una denúncia al Tribunal de la
Competència per a vetllar pel trànsit marítim entre les Pitiüses
El conseller de Turisme i Mobilitat del Consell Insular de Formentera, Josep Mayans, ha
informat avui en roda de premsa del desinterès mostrat pel Ministeri de Foment d’incloure la
línia Formentera–Dénia /València dins la declaració d’interès general.
A la reunió del passat divendres entre la directora general de la Marina Mercant del Ministeri de
Foment, la directora general de Transport Aeri i Marítim del Govern Balear i els consellers
insulars de Mobilitat, es va fer un anàlisi de la situació i de les actuacions dutes a terme, on el
Consell de Formentera va mostrar la seva preocupació  per la manca de compromís del
Ministeri de Foment.    
Recordem que el Consell de Formentera treballa intensament per aconseguir una connexió
directe de Formentera amb la Península des de l’inici de la legislatura al 2007, i que a les
últimes reunions amb la Marina Mercant, aquesta es va comprometre a la reforma del decret 
1516/2007 de 16 de novembre per a la inclusió de Formentera en les obligacions de servei
públic abans del 2011, data en què finalitza el contracte amb l’empresa encarregada d’oferir les
connexions de servei públic a les Balears.
Recordem que la conselleria de Mobilitat de Formentera va interposar una denúncia davant el
Tribunal de la Competència, exigint el compliment del dictamen d’un informe que va sortir
d’aquest tribunal a l’abril del 2004. Aquest informe es referia a la concentració d’empreses de
transport marítim entre les Pitiüses, i la conseqüent situació de monopoli. En aquest expedient
s’aportaven una sèrie de mesures que 6 anys després no han millorat en res la situació.
Així mateix, el conseller de Turisme i Mobilitat ha destacat la bona predisposició i sensibilitat del
Govern Balear en aquesta matèria i ha anunciat que ja estan treballant de cara a possibles
solucions més immediates per a pal·liar aquest deute històric per Formentera.  
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